
Bestyrelsemøde afholdt den 8. Maj 2023 kl. 15

Tilstede var: Niels Mulvad, Inge Frey, Tove Sørensen og Jytte Soelberg 
Jensen.

Valg af ordstyrer - overflødig :-)

Referrant: Jytte

Siden Sidst:
Inge har modtaget en regning på smørrebrød til stiftende Afdelingsmøde.
Trådende blev redt ud i forhold til regnskabsår, via en opringning til 
Susanne på Kontoret.
Og regningen vedrører 22/23, da afdelingens regnskabsår løber 1/7-
30/6.

Inge er blevet oplyst om, at man vil kunne leje værelser fra den 1. Juli
Det fine område skulle gerne stå færdigt der.
Vi glæder os til det bliver færdigt, så støvet kan lægge sig igen.
Der er meget glat i p-pladsområdet, da støvet fra etableringsområdet 
lægger sig på gulvet. Service afdelingen er opmærksom på det.

Torsdagscafé er afholdt 2 gange. Og med succes. Det er hyggeligt 
samvær.
Tove og Bo som er tovholdere her foreslår at der efterfølgende, afholdes 
café på torsdage i lige uger. Med virkning fra 1. Juni. Se opslag i på tavle
i opgangen.
Vi vil så tilstræbe, at lægge eventuelle arrangementer i ulige uger.
Arne Dohn og Inge Sørensen vil gerne være med-tovholdere på 
torsdagcaféen, og får derfor udleveret nøglebrik.

Niels oplyste at Aksel, 53.1.6 gerne vil starte en aktivitetsgruppe op. Det 
vil komme til at foregå tirsdage.
Her vil blive mulighed for at tegne, strikke, nørkle eller bare få en snak. 
Nærmere oplysninger følger.
Aksel vil også få udleveret nøglebrik.

Fællesspisning blev gennemført 2. Maj med 31 deltagere. Det blev en 
ganske hyggelig aften,
som vi gerne vil gentage. Der vil komme opslag om næste 
fællesspisning. 

Skabe med lås, og garderobestang/stativ skulle være på trapperne 
oplyser Merete og René.
Inge anmodede om, at der blev indkøbt en puslepude til puslebordet. 
Det er blevet efterspurgt.
En skammel/elefantfod har vi også bedt om, da ikke alle kan nå op i 
skabene.



Mødet blev afholdt i god ro og orden.

Dato for næste møde vil senere blive oplyst.


